
 Zápisnica zo zasadnutia Rady školy, ZŠ Mudroňova 83 v Bratislave, 

konaného 28.10.2019  

Program:            

1.     Otvorenie 

2.     Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti 
Základnej školy Mudroňova 83 v Bratislave za školský rok 2018/2019. Správa 
o výsledkoch hospodárenia školy. Výchovno – vzdelávacie výsledky. 

3.     Informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 
zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2019/2020 – 
Plán práce školy. 

4.     Rôzne 

5.     Diskusia  

Počet prítomných členov podľa prezenčnej listiny plus riaditeľ ZŠ Mgr. Savčinský. 

 

1. Otvorenie. Predseda RŠ otvoril zasadnutie. Za zapisovateľa bola 
zvolená JUDr. Barbora Pláteníková. 

Hlasovanie : Prítomní všetci za. 

2. Pán riaditeľ oboznámil Radu školy so Správou o výsledkoch 
a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy 
Mudroňova 83 v Bratislave za školský rok 2018/2019 s prílohami – 
Hospodárenie školy a Výchovno – vzdelávacie výsledky. Rada školy 
vzala tieto dokumenty na vedomie a odporúča Mestskej časti – Staré 
Mesto schválenie týchto dokumentov. 

Hlasovanie : Prítomní všetci za. 

3. Pán riaditeľ oboznámil Radu školy s Informáciou o pedagogicko – 
organizačnom a materiálno – technickom zabezpečení výchovno – 
vzdelávacieho procesu -  Plán práce školy na šk. rok 2019/2020 – Plán 
práce školy. Rada školy vzala tieto dokumenty na vedomie a odporúča 
Mestskej časti – Staré Mesto schválenie týchto dokumentov. 

Hlasovanie : Prítomní všetci za. 

4. Rôzne – účebné plány školy. 

RŠ vzala na vedomie. 

5. Diskusia 



 

A. Nadstavba školy 

Myšlienka nadstavby je otvorená už niekoľko rokov, avšak len v rovine 
diskusii.Dlhodobo má škola veľký dopyt detí a nie je schopná prijať 
všetky deti, ktoré sa na školu hlásia. V súčasnosti škola nemá 
priestorové možnosti na odborné odučenie predmetov  prírodovedných 
predmetov a techniky.  Škola už vyčerpala všetky priestorové možnosti, 
na zriadenie kmeňových tried. Škole chýbajú odberné učebne podľa 
informácie riaditeľa školy. 

MČ Staré Mesto sa situáciou zaoberá. V súčasnosti sa pripravuje 
projektová dokumentácia  v prípravnej fáze nadstavby na ZŠ Dubová, 
kde sa pripravuje projektová dokumentácia. Financie  na nadstavbu 
poskytne pre ZŠ Dubová BSK. V druhej fáze sa uvažuje o nadstavbe 
na ZŠ Mudroňova. Časový horizont zástupcovia MČ Staré Mesto 
nevedia odhadnúť. Projekt minimálne v rozsahu štúdie pre ZŠ 
Mudroňova sa pripravovať bude, časový horizont nie je známy.  

ZŠ Mudroňova sa bude v tomto rozpočtovom období uchádzať aspoň o 
vypracovanie projektovej dokumentácie, bude sa čakať na prípadné 
výzvy. Časový horizont je neznámy.  

Úloha trvá. 

B. Školská Jedáleň 

Miestny úrad schválil investíciu do rekonštrukcie školskej jedálne v 
objeme 35.000,-EUR. Dnes má školská jedáleň vymenených 5 strojov. 
Časť peňazí ešte nebola minutá. Zo zvyšných peňazí sa má spracovať 
projektová dokumentácia pre doriešenie rekonštrukcie školskej jedálne. 
Zámer je začať od júla kompletnú rekonštrukciu školskej jedálne. 
Situácia momentálne hraničí s dodržiavaním hyfienických predpisov. 
RŠ žiada MČ, aby bola k 01.07. bola nachystaná projektová 
dokumentácia a aj realizácia rekonštrukcie školskej jedálne tak, aby sa 
to celé mohlo zrealizovať v priebehu letných školských prázdnin 2020. 

C. Zeleň a jej údržba  

Škola žiadala o vyrúbanie dvoch stromov koncom letných prázdnin a 
počas októbra, nakoľko odumreli.  Stromy v havarijnom stave škola 
sleduje a žiada o ich riešenie MČ Staré Mesto, to je doterajšia prax. 

Dôležitý je moment bezpečnosti a tiež otázka štandardnej údržby 
zelene na šklskom dvore.  

Za MČ Staré Mesto, vicestarosta prehlásil, že údržba zelene na 
školskom dvore nie je v kompetencii MČ Staré Mesto, ale samotná 



škola dostáva na to finančné prostriedky z normatívu na žiaka, aby 
zabezpečila údržbu a starala sa o všetko súvisiace so školou.  

Riaditeľ udáva, že nie je jasne stanovené, kto sa má starať o údržbu 
areálu. Riaditeľ sa zaviazal vyžiadať si písomné stanovisko od MČ 
Staré Mesto vyžiadať, kto sa má starať a zabezpečovať údržbu zelene 
na školskom dvore a kto má zverený pozemok do starostlivosti. 

 
Na záver sa prítomní zhodli, že pán riaditeľ spíše písomne špecifikáciu 
zo svojho pohľadu, čo je potrebné na škole v rámci nadstavby urobiť 
a adresovať svoje požiadavky na MČ Staré Mesto.  
 
Predseda poďakoval za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie. 

 
 
 

zapísal 
JUDr. Barbora Pláteníková 
podpredseda Rady školy 


